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            ROMANIA 
        JUDETUL BUZAU 
MUNICIPIUL RAMNICU SARAT 
    CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES - VERBAL 
 

Incheiat in cadrul sedintei de lucru ordinara a Consiliului Local din data de 
28.07.2011, la care au fost prezenti un numar de 17 consilieri. Lipsesc dl 
Alexandrescu si dl Cireasa. 

Domnul Lastun Marian Madalin, presedintele de sedinta, declara sedinta de 
lucru deschisa, avand in vedere ca in sala sunt prezenti 17 consilieri. 
           Presedinte de sedinta, supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare 
din data de 30.06.2011, care se aproba cu 16 voturi pentru si 1 abtinere (dl. 
Tociu). 
 Supune la vot si procesul verbal al sedintei de indata din data de 
12.07.2011, care se aproba cu 12 voturi pentru si 5 abtineri (dl. Tociu, d-na 
coman, dl.Iuga, dl. Florescu si dl. Pascalin). 
           Se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 17 voturi pentru. 
  Se trece la discutarea primului proiect de hotarare inscris pe ordinea de zi, 
Proiect de hotarare pentru modificarea HCL nr.198/07.09.2009  privind 
aprobarea proiectului “Reabilitarea cladirii si dotarea laboratoarelor si 
cabinetelor situate in strada  N. Balcescu nr.2A ce apartin Grupului Scolar 
Agricol Rm. Sarat”, a contribuţiei proprii  a solicitantului, a cheltuielilor 
neeligibile, a susţinerii T.V.A.- ului în condiţiile rambursării, a susţinerii 
cheltuielilor conexe care pot aparea în implementare, precum şi asigurarea 
resurselor financiare necesare implementării optime a proiectului în 
condiţiile rambursării/decontării ulterioare din instrumente structurale. 

D-na Vagyas Davidoiu Manuela, director Administratie Publica Locala 
prezinta raportul de specialitate. 

Dl. presedinte solicita avizul comisiilor de specialitate. 
Dl Ambrinoc da citire raportului comisiei sociale, care a avizat proiectul de 

hotarare cu 5 voturi pentru. 
Dl Cirjan prezinta si raportul comisiei economice, care a avizat proiectul de 

hotarare cu 4 voturi pentru. 
Dl Radu da citire raportului de specialitate al comisiei juridice, care a avizat 

proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
Se supune la vot acest proiect de hotarare si se aproba cu 17 voturi pentru. 
Se trece la discutarea punctului II al ordinii de zi, Proiect de hotarare 

privind alocarea din bugetul local a unor  sume pentru acordarea de ajutoare 
de urgenţă. 

Dl Fortu Macovei, director economic prezinta raportul de specialitate. 
Dl. presedinte solicita avizul comisiilor de specialitate. 
Dl Ambrinoc da citire raportului comisiei sociale, care a avizat proiectul de 

hotarare cu 5 voturi pentru. 
Dl Cirjan prezinta si raportul comisiei economice, care a avizat proiectul de 

hotarare cu 4 voturi pentru. 
Dl Radu da citire raportului de specialitate al comisiei juridice, care a avizat 

proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi, cu amendamentul ca suma 
acordata d-nei Rotaru Aurelia sa fie de 600 lei. 
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Dl Florescu intreaba de ce nu s-a venit cu aceasta propunere in comisia 
sociala. 

Dl Ambrinoc precizeaza ca, d-na Puscasu care face parte din comisia 
juridica a cunoscut cazul mai bine si domnia sa a facut propunerea in cadrul 
comisiei din care face parte. 

Se supune la vot acest proiect de hotarare cu amendamentul comisiei 
juridice si se aproba cu 17 voturi pentru. 

Se trece la discutarea punctului III al ordinii de zi, Proiect de hotarare 
pentru modificarea HCL nr.146/30.06.2011 privind stabilirea unor masuri 
administrative de circulatie in municipiul Rm. Sarat 

Dl Costin Mihail prezinta raportul de specialitate. 
Dl. presedinte solicita avizul comisiei de specialitate. 
Dl Radu da citire raportului de specialitate al comisiei juridice, care a avizat 

proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. 
Dl Minzala precizeaza ca proiectul de hotarare a fost discutat si in comisia 

de urbanism, dar intrucat au fost dor 2 membri prezenti, plenul urmeaza sa 
decida. 

Dl primar arata ca l-a rugat pe dl.Costin ca din raport sa scoata strada 
Soseaua Industriilor, deoarece aceasta face legatura intre Braila si Galati. 
Precizeaza ca in urma discutiilor cu reprezentantii de la Drumurile Nationale, 
circulatia autovehiculelor de mare tonaj nu poate fi inchisa pe Soseaua 
Industriilor pentru ca daca se circula dinspre Braila spre Galati, transportatorii ar 
trebui sa se intoarca din Rm. Sarat la Ramnicelu si sa ocoleasca prin Rubla. 

Dl Horjea precizeaza ca in comisia juridica a fost dezbatut pe larg acest 
proiect de hotarare. A inteles din documentul prezentat ca este vorba despre 
inchiderea circulatiei pentru autovehiculele de mare tonaj pe stazile Eroilor, 
Puiesti si Soseaua Industriilor. Precizeaza ca a solicitat inormatii si a constat ca 
aceste strazi fac parte din domeniul public al municipiului Rm. Sarat. Intreaba pe 
domnul primar pe unde vor circula aceste autovehicule daca nu vor mai putea 
circula pe aceste sectoare de drum. 

Dl primar raspunde ca acestea vor putea circula prin Rubla, Valea 
Ramnicului si ies in E85. 

Domnia sa mentioneaza ca sunt strazile municipiului nostru, putem 
restrictiona circulatia pe ele, insa Asociatia Transportataorilor poate formula 
actiune in instanta si vor avea castig de cauza. 

Dl Horjea mentioneaza ca are cel putin 12 sesizari de la cetateni care 
locuiesc pe B-dul Eroilor, care solicita sa se restrictioneze circulatia autoturimelor 
de mare tonaj pe acesta strada, deoarece le-a fost afectata structura de rezistenta 
a caselor. De asemenea precizeaza ca pe trotuarul de pe strada Soseua Puiesti 
tirurile parcheaza pe trotuar distrugandu-l, pentru ca nu exista montat un semn 
de circulatie prin care sa se interzica parcarea pe trotuar.  

Propune ca sa fie montat un astfel de semn de circulatie in zona. 
Dl primar arata ca prin lege stationarea pe trotuar este interzisa. Considera 

ca Politia trebuie sa-si faca datoria. Trebuie facuta o sesizare la Politie. 
Dl Florescu precizeaza ca sunt semne de circulatie care permit stationarea 

pe trotuar. 
Dl viceprimar arata ca Primaria nu-si propune ca sa opreasca traficul greu 

in Rm. Sarat. Domnia sa mentioneaza ca demersurile acestea ar inceta daca 
Drumurile Nationale ar reabilita aceste strazi. 
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Dl. primar precizeaza ca s-a ajuns in aceasta situatie datorita faptului ca 
vehea administratie a cerut sa administreze aceste drumuri. Arata ca in perioada 
in care a fost modernizat DN22 ar fi putut fi modernizate si aceste drumuri daca 
nu erau in administrarea Consiliului Local. Mentioneaza ca putem sa le dam in 
administrare dar modernizarea lor ar dura cel putin 3-4 ani, asflatarea urmand a 
se face prin derularea unui proiect european. Din aceasta cauza vom asfalta noi, 
urmand ca apoi sa le dam in administrare la Drumurile Nationale. Fom face 
acelasi lucru si cu drumul dinspre Hanul Ancutei, dar dupa ce vom face sensul 
giratoriu de la 9 Tei. 

Dl Pascalin arata ca se face afirmatia ca vechea administratie a solicitat ca 
ceste drumuri sa fie trecute in administrarea Consiliului Local, insa acest fapt nu 
este adevarat. Probabil a existat legislatie speciala sau a fost impus de Drumurile 
Nationale. 

Dl primar precizeaza ca din discutiile cu directorul de la Drumuri Narionale 
a reiesit acest fapt. Mentioneaza ca va solicita documente pentru a clarifica 
modalitatea prin care aceste drumuri au fost preluate de Consiliul Local. 

Dl Florescu arata ca probabil directorul de la Drumuri Nationale este nou si 
nu cunoaste situatia reala. 

Dl Tociu intreaba cum este posibil ca acest proiect de hotarare sa fie avizat 
de comisia juridica, avand in vedere adresa Prefecturii. Considera ca membrii 
comisiei nu au votat in cunostinta de cauza, daca au dat aviz pentru acest proiect 
de hotarare. 

Dl Radu da citire adresei Prefecturii si precizeaza ca in comisie proiectul a 
fost pe larg dezbatut si analizat. 

De asemenea dl Tociu intreaba daca este vorba despre autovehicule cu 
masa de 16t sau mai mare. Precizeaza ca Prefectura a dat aviz de nelegalitate 
pentru aceasta hotarare deoarece nu exista acordul celor de la Drumuri 
Nationale. Intreaba daca acum exista acest acord scris. 

Dl primar arata ca din adresa Prefecturii reiese clar ca este necesar avizul 
Politiei si acordul administratorului drumului, care este Consiliul Local, deci cei 
de la Drumuri Nationale nu trebuie sa-si dea acordul. Domnia sa mentioneaza va 
in adresa se specifica faptul ca hotararea urmeza sa se modifice, prin eliminarea 
punctelor 2 si 4, ceea ce s-a si facut. 

Dl Tociu mentioneaza ca proiectul de hotarare este o mizerie, nu intelege ce 
anume se voteaza, daca este vorba despre autovehicule cu masa de 16t sau mai 
mare. 

Dl primar da citire proiectului de hotarare. De asemenea precizeaza ca din 
text va fi exclusa Soseaua Industriilor. 
 Dl viceprimar arata ca nu este prima data cand dl. Tociu face afirmatia ca 
„hotararea a primit aviz de nelegalitate”, desi un astfel de aviz nu exista. 
Mentioneaza ca Prefectura a cerut sa modificam aceasta hotarare si o vom face. 

Dl Iuga precizeaza ca in adresa Prefecturii se specifica clar faptul ca se 
inlatura cele doua puncte din hotararea veche. Mentioneaza ca este clar ca nu 
aveam cum sa solicitam acordul administratorului drumului, deoarece noi 
suntem acestia. Domnia sa arata ca se elimina cele doua puncte din hotararea 
anterioara si B-dul Industriilor. 

Dl Florescu intreaba daca Consiliiile Locale pe unde urmeaza sa fie deviata 
circulatie nu se vor adresa instantei. 

Dl primar arata ca nicio comuna limitrofa nu au in administrare aceste 
drumuri, ele sunt drumuri nationale. 
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Dl Florescu intreaba cum este posibil ca sa fie prezentat un aviz al unei 
comisii care au participat doar doi membri. 

Dl Minzala arata ca fiecare membru al comisiilor trebuie sa-si faca treaba. 
Precizeaza ca nimeni nu poate fi obligat sa participe la sedinta de comisie. 
Domnia sa mai arata ca intr-adevar la sedinta comisiei de urbanism au participat 
doar doi membri, insa lasa la latitudinea plenului sa hotarasca asupra 
proiectului. 

Dl Florescu precizeaza ca sedinta comisiei nu poate fi tinuta doar cu doi 
membri. 

Dl Minzala mentioneaza ca cei doi membi au dicutat proiectele de hotarare 
propuse pe ordinea de zi, si-au spus punctul de vedere asupra acestora, dar nu  
s-au dat avize tocmai datorita faptului ca nu exista cvorum. 

In continuare domnia sa mai precizeaza ca strazile sunt proprietate publica 
a municipiului Rm. Sarat si chiar daca vor fi date in administrare, toate obligatiile 
proprietarului raman valabile. Arata ca in adresa Prefecturii reiese ca aceasta 
hotarare trebuie sa fie mai explicita, motiv pentru care noi o respectam. 

Se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui primar si se 
aproba cu 17 voturi pentru. 

DIVERSE 
Dl primar prezinta cererea d-lui Dirstaru privind amplasarea bustului lui 

Paul Zaganescu in Parcul Central. 
Dl Pascalin arata ca se doreste finantare, sa vina cu un deviz. 
Dl viceprimar precizeaza ca a discutat cu dl Distaru si apreciaza ca nu este 

momentul promovarii unui proiect de hotarare privind amplasarea acestui bust. 
Considera ca trebuie facuta o selectie a personalitatilor ramnicene si apoi sa se ia 
o decizie. 

Dl Tociu sustine propunerea d-lui viceprimar si atrage atentia asupra 
faptului ca la ultima sedinta a Consiliului Local s-a decis ca sedinta din luna iulie 
sa se tina la inceputul lunii, iar cea din luna august la sfarsitul acesteia. 
Precizeaza ca este data de 28 iulie.  

De asemenea atrage atentia asupra faptului ca in data de 12.07 a fost 
sedinta de indata, iar consilierii au fost anuntati doar cu 2 ore inainte. 

Dl Iuga referitor la amplasarea bustului lui Paul Zaganescu in Parcul 
Central precizeaza ca domnia sa considera ca este mai indreptatit sa fie amplasat 
acest bust decat cel al lui Grigore Vieru, care nu era ramnicean. 

Domnia sa precizeaza ca strada Eroilor urmeaza sa fie asfaltata. Considera 
ca toti cei care nu sunt bransati la apa trebuie sa fie anuntati sa-si faca 
bransamentul, astfel incat dupa asfaltare sa nu fie nevoie sa se strice asfaltul. 

Dl primar arata ca exista o hotarare care interzice stricarea asfaltului timp 
de 5 ani de la pavarea strazii. 

Dl Ambrinoc precizeaza ca membrii Consiliului Local nu sunt specialisti in 
domeniul juridic si considera ca dl Tociu trebuie sa-si ceara scuze pentru faptul 
ca a facut membrii comisiei juridice incompetenti. 

Dl Tociu nu considera ca trebuie sa-si ceara scuze, atata timp cat proiectele 
de hotarare sunt trimise de Prefectura inapoi, deoarece nu sunt legale. 

Dl primar referitor la faptul ca nu a stabilit sedinta la inceputul lunii, 
precizeaza ca nu au putut promova mai multe proiecte de hotarare. 

In ceea ce priveste faptul ca pentru sedinta de indata din data de 12.07 
consilierii au fost anuntati doar cu 2 ore inainte de sedinta, precizeaza ca Legea 
nr.215/2001 permite acest lucru. 
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Dl Florescu il invita pe domnul primar sa merga impreuna prin oras sa-i 
arate cateva strazi. 

Domnul primar raspunde ca vor merge dupa sedinta. 
Dl. Pascalin intreaba care este stadiul Planului Urbanistic General. 
Dl primar raspunde ca se lucreaza la el. 
Dl Pascalin intreaba ce intentioneaza executivul sa faca de Zilele Orasului. 
Dl Horjea roaga pe dl primar sa poarte discutii cu Compania de Apa 

referitor la majorarea exagerata a tarifului la apa si canal. 
Dl primar precizeaza ca se va face o adresa catre Compania de Apa. 
Dl Horjea precizeaza ca trebuie sa se faca declaratii in mass media, sa se 

discute cu dl Tescaru care trebuie sa dea garantii ferme ca nu va mai creste 
pretul la apa si canal din anul 2012. 

Dl Iancu mentioneaza ca in sedinta urmatoare a Consiliului Local trebuie 
promovat Regulamentul de functionare al Cimitirului din Rm. Sarat. 

Dl Iuga precizeaza ca face parte din consiliul de administratie al Scolii Nr.1 
si intreaba daca se poate face o izolatie termica a acesteia. 

Dl primar arata ca nu exista documente de proprietate pentru aceasta 
scoala. Acum se fac aceste documente (carte funcira), urmand ca sa se promoveze 
un proiect pentru atragere de fonduri europene.  

Au fost depuse proiecte pentru izolarea Salii de Sport si Spital. Acum 
prioritare sunt Scoala Nr.1 si Liceul Stefan cel Mare. Precizeaza ca din fonduri 
proprii nu se poate face nimic, doar urgentele. 

Dl Sofronie arata ca a fost interpelat de locuitorii strazii Caieti, care ar dori 
infiintarea unei statii de autobuz pe aceasta strada. 

Dl viceprimar precizeaza ca statia de la pompieri se afla la 200 m de aceasta 
strada si nu se preteaza infiintarea unei ale statii si pe strada Caieti. 

Dl Iuga intreaba daca se amenajeaza parcul de pe strada Toamnei. 
Dl primar arata ca, cu siguranta se va amenaja in perioada urmatoare. 
In continuare dl primar prezinta domnilor consilieri programul 

manifestarilor ce vor fi organizate cu ocazia Zilelor Ramnicului. 
Fiind incheiate luarile de cuvant se declara sedinta inchisa. 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal in 2 (doua) 

exemplare. 
 
 
 

         Presedinte de sedinta,                                              Secretar, 
      Dr. Lastun Marian Madalin                                   jr. Dogarescu Daniela 
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